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Protokół Nr V/15 
z   sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 22 stycznia 2015 r.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
 
 

       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 1515 w sali konferencyjnej Ratusza, na 
Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady piątej sesji Rady Miejskiej VII kadencji.           
Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.   
 
Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawach. 

1/ Przewodniczący Rady – przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał” i przedstawił   projekt 

uchwały w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków. 

Burmistrz – zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały, aby w paragrafie 3 zamiast kwoty 475 tys. zł 

była kwota 400 tys. zł. Ww. projekt uchwały był przygotowywany w dniu, kiedy został złożony wniosek 

taryfowy. Mamy dziś zakończony rok budżetowy 2014 i okazuje się, że Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

nie wykorzystał w całości kwoty 250 tys. zł. Jeśli okazałoby się, że kwota 400 tys. zł okaże się 

niewystarczająca, będziemy skłaniali się aby brakującą kwotę dołożyć. Póki co uchwała w sprawie 

dopłaty do wody musi być zgodna z uchwałą budżetową. Dodała, że na podstawie kalkulacji zawartych 

w uchwale wynika jasno, że gospodarstwa domowe będą płacić taką samą kwotę za wodę i ścieki jak w 

roku 2014.     

Mieczysław Kamiński – mówi, że chciał zgłosić wniosek o zmianę budżetu gdyż były różne kwoty. Te 

zmiany wynikają z faktu, że niepoważnie traktujemy taryfy i nie analizujemy ich w porę, czego 

przykładem jest ta sesja. Pyta, co z abonamentem, jak wzrośnie jego kwota względem osób fizycznych? 

Mówi, że radni otrzymali informację nie pełną. 

Burmistrz – dla tych, którzy mają liczniki spadnie kwota abonamentu o 21 gr a dla tych, którzy liczników 

nie mają wzrośnie o 4 gr. 

Mieczysław Kamiński – mówi, że proponuje zmianę tej uchwały gdyż jest błąd. Otóż                                      

w paragrafie 2 ust. 2 powinna być data 31 marca 2016 r. a nie 31 marca 2015 r. 

Burmistrz – odpowiedziała, że radny ma rację i należy nanieść poprawkę. 

Bronisław Kuczek – mówi, że taryfy wchodzą w życie zgodnie z przepisami, bo niezależnie czy rada 

podejmie uchwałę czy nie, jest określony z góry tryb, który wskazuje, że taryfa wchodzi w życie bez 

konieczności zastosowania procedury głosowania.  

Jeśli chodzi o grupę odbiorców taryfowych indywidualnych pozostaje ona na niezmienionym poziomie, 

zaś grupa taryfowa W2 i W3 się zmienia bo są tu stosowane rozliczenia na podstawie przeciętnych norm 

zużycia i jest tu wzrost opłaty abonamentowej o kilka groszy a w przypadku gdzie są rozliczenia wg 

wodomierza to jest obniżka. Chodzi o to aby mobilizować mieszkańców aby były opomiarowania.  

Mieczysław Kamiński – pyta, czy przy składaniu taryfy przez ZWIK była informacja                                       

w postaci planu modernizacji? 

Burmistrz – odpowiedziała, że była. Dodała, że wszystkie inwestycje, które znalazły się                                

w naszym budżecie znajdą swoje odzwierciedlenie gdyż będziemy zlecać ich wykonanie do ZWIK-u. W 

związku z tym, koniecznym będzie zmiana planu urządzeniowo modernizacyjnego.    

Mieczysław Kamiński – mówi, że taryfa o której mowa na stronie internetowej ZWIK zawiera 

kilkanaście błędów w postaci literówki.  

Bronisław Kuczek – odpowiedział, że zweryfikuje całość dokumentu. 

Jan Krawczyk – pyta, czy w takim razie stawki są takie same jak w poprzednim roku? 
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Burmistrz – odpowiedziała, że tak za wyjątkiem opłaty abonamentowej dla odbiorców W2 i W3. 

Bronisław Kuczek – poinformował, że wszyscy odbiorcy wraz z pierwszą fakturą otrzymają informację 

na temat obowiązujących stawek i dopłacie gminy. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2015 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                        

w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzenia ścieków (14 za 

jednogłośnie)  

Mieczysław Kamiński – poinformował, że uchwała jest zasadna dlatego, że sytuacja życiowa naszych 

gospodarstw rodzinnych i domowych jest dosyć ciężka a każda podwyżka uderza po kieszeni tych ludzi. 

Jest to kosztem innych naszych zadań ale przez to pomagamy naszym mieszkańcom.    

Dariusz Piotrowski – pyta, dlaczego nie mogliśmy tej uchwały przyjąć na ostatniej sesji, która odbyła 

się 19 stycznia br. w poniedziałek? 

Burmistrz – odpowiedziała, że w projekcie uchwały jest zapis, że wchodzi w życie z mocą obowiązującą 

od 1 stycznia 2015 r. Z naszego punktu widzenia nic by się nie działo gdybyśmy podjęli uchwałę                     

w lutym, natomiast z punktu widzenia Zakładu Wodociągów nie, gdyż faktury wystawiane są co miesiąc.  

 

     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:   

Uchwałę Nr V/65/15 
w sprawie  dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków  
 
 
Ad. 3.  Zamknięcie obrad.    
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji za pełnienie 
obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady piątej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej VII 
kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej o godz. 15.30.  

 

 
 

 

 


